

**NO. SOALAN: 148**

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI BUKAN JAWAB LISAN  
DEWAN RAKYAT**

**PERTANYAAN : BUKAN JAWAB LISAN**

**DARIPADA : DR. MANSOR BIN ABDUL RAHMAN [SIK]**

**TARIKH :**

**RUJUKAN : 10403**

**SOALAN:**

**Dr. Mansor Bin Abdul Rahman [Sik] minta MENTERI DALAM NEGERI menyatakan apakah langkah-langkah yang diambil oleh Kementerian untuk menutup dan hapuskan semua kedai judi yang amat popular kebelakangan ini.**

134

## JAWAPAN

Tuan Yang Dipertua,

Kementerian Dalam Negeri (KDN) melalui Polis Diraja Malaysia (PDRM) sentiasa memantau dan mengambil tindakan secara berterusan untuk menangani kegiatan perjudian haram di dalam negara. PDRM turut memantau *modus operandi* baharu yang digunakan sindiket untuk mencari pelanggan dengan mempromosikan aktiviti perjudian melalui media sosial seperti *Facebook, WeChat, WhatsApp, Short Message Service (SMS)* atau berselindung di sebalik Pusat Hiburan Keluarga (PHK) yang sah atau membuka pusat perjudian haram di kawasan perumahan dan juga kondominium.

Antara langkah yang diambil untuk membendung aktiviti perjudian atas talian adalah seperti berikut:-

- i) pada 21 September 2017, Ops Dadu Khas telah dilancarkan melibatkan sejumlah 196 pasukan di seluruh negara termasuk Cawangan Kongsi Gelap, Perjudian dan Maksiat (D7) dan Pasukan Khas STAGG Bukit Aman. Langkah ini diambil atas arahan YDH Ketua Polis Negara yang telah mengisytiharkan perang secara habis-habisan terhadap aktiviti perjudian haram;
- ii) mengambil tindakan alternatif terhadap penganjur kegiatan perjudian haram di bawah Akta Pencegahan Jenayah 1959 (POCA) jika tiada keterangan yang kukuh untuk didakwa di

**Mahkamah. Statistik tindakan yang diambil di bawah POCA di seluruh negara adalah 57 orang pada tahun 2015, 39 orang pada tahun 2016 dan 16 orang sehingga September 2017;**

- iii) bekerjasama dengan Suruhanjaya Komunikasi dan Multimedia Malaysia (SKMM) untuk menutup atau menyekat semua laman sesawang yang berunsurkan perjudian dari luar negara. Statistik sekatan terhadap laman sesawang perjudian adalah sebanyak 321 pada tahun 2015, 12 pada tahun 2016 dan 182 sehingga September 2017;**
- iv) bekerjasama dengan Tenaga Nasional Berhad (TNB) dan pihak berkuasa air negeri untuk mengambil tindakan pemotongan bekalan air dan elektrik terhadap premis yang mengulangi kesalahan yang sama di bawah peruntukan Seksyen 21A Akta Rumah Judi Terbuka 1953. Statistik pemotongan bekalan air dan elektrik terhadap premis perjudian sehingga September 2017 adalah sebanyak 396 unit premis;**
- v) bekerjasama dengan pihak berkuasa tempatan (PBT) untuk membatalkan lesen Pusat Hiburan Keluarga (PHK) yang disalahgunakan menjadi tempat perjudian serta mengurangkan kelulusan lesen PHK untuk masa hadapan; dan**
- vi) PDRM telah mengkaji dan telah mengenalpasti provisi-provisi Akta Rumah Judi Terbuka 1953 (Akta 289) yang perlu dipinda ke Jabatan Peguam Negara dan**

**Kementerian yang bertanggungjawab terhadap Akta berkenaan.**

**PDRM sememangnya berusaha keras untuk membasmi kegiatan perjudian ini. Namun demikian, usaha dan tindakan yang diambil oleh polis tidak akan berjaya sepenuhnya tanpa penglibatan daripada orang ramai untuk menghindari aktiviti yang tidak sihat ini serta menghakis perasaan untuk mendapatkan keuntungan dengan cara mudah tanpa berusaha yang akhirnya membawa kemudaratn kepada mereka sendiri. Aktiviti perjudian akan terus wujud jika ada permintaan daripada pemain.**